

L'expression de grands professionnels !  
*The vision of great professionals !*

**COLLECTION A.LALLEMENT**

N°4



Colisage : B6 / C24

Ce surdoué des fourneaux, passionné par le travail des vignerons et dont la cuisine délivre avec justesse et émotion de subtils accords mets & vins, s'est naturellement associé à la marque Lehmann Glass pour imaginer sa ligne de verres.

Intemporelles & élégantes, les courbes de sa collection rendent hommage à la complexité de la Champagne et font résonner la diversité des terroirs des quatre coins du monde.

La double lecture proposée pour chaque verre, Accord Mets & Vins et Verticale Champagne se veut accessible aux amateurs comme aux professionnels.

« Je m'attache à faire une cuisine très droite, très pure, sur le fil de l'acidité. J'ai voulu que la collection soit à son image. »

A. Lallement, 5 toques Gault & Millau, 3 étoiles Michelin

*This gifted chef who is passionate about wine and viticulture and whose cooking delivers subtle wine and food pairings with precision and flair, naturally chose the Lehmann Glass brand to assist him in the creation of his new glass range.*

*Timeless and elegant, the curves of the A Lallement collection celebrate the complexity of the Champagne region and enhance the aromas, highlighting the diversity of all famous terroirs around the world.*

*The dual design feature of each glass, to promote Wine & Food pairing and Vertical Sparkling Wine tasting, is accessible to both amateurs and professionals alike.*

*« I try hard to create a very clean, pure, ascetic style of cooking and I wanted my glass collection to reflect these same values. »*

A.Lallement, 5 Gault & Millau chefs toques & 3 Michelin starred

**Caractéristiques :**

- Contenance : 40 cl

- Soufflé bouche

- Type de vin :  
Vins effervescents bruts &  
rosés / Vins rosés

**Characteristics :**

- Capacity : 13 1/3 Oz

- Mouth-blown

- Recommended for :  
Brut & Rosé sparkling  
wines / Rosé wines



N°1



N°2



N°3



N°5

